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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC     
Výbor pro sport Zastupitelstva města Liberec 

 

 

 

 

Zápis z 3. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 19. 3. 2024 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renata Balašová, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, 

Mgr. Michal Malý, Ing. František Příhoda, Bc. Martin Trita, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, 

Mgr. Vít Zákoucký 

Nepřítomni:  Ing. Jiří Veselka, MBA 

MML: Mgr. Petr Židek, MPA, Bc. Jana Kvapilová 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 3. zasedání výboru v roce 

2024. Poté konstatoval, že je přítomno 8 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – březen 2024: 

 

 2.1 Zpráva o využití hodin veřejné služby ve sportovním 

areálu Svojsíkova 

Mgr. Petr Židek, MPA 

 2.2 Majetkoprávní operace – ukončení smlouvy o 

souboru nájmu nemovitých věcí č. OS202101592 

(Bazén Liberec, s.r.o.) 

Mgr. Petr Židek, MPA 

3.  Prezentace sportovních klubů zástupci sportovních 

klubů 

4.  Různé  

Ing. Vytiska shrnul obsah navrženého programu. 

Připomínky ani doplnění k návrhu programu nikdo nevznesl, předsedající o něm nechal hlasovat. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

8 8 0 0 0 PŘIJATO 
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Na zasedání výboru se dostavili Ing. Mgr. Jan Kubeš a Ing. František Příhoda. Celkový počet členů 

na jednání je 10.  

 

   

2. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – březen 2024 

2.1 Zpráva o využití hodin veřejné služby ve sportovním areálu Svojsíkova 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. Statutární město Liberec a Ministerstvo obrany ČR 

uzavřely smlouvu o souběžném užívání Sportovního areálu Svojsíkova. Ministerstvo na základě 

výzvy souběžného uživatele předkládá každoročně zprávu o využití hodin veřejné služby. Zpráva 

obsahuje přehledovou tabulku využití jednotlivých sportovišť, dobu využití sportovního areálu, 

počty návštěvníků areálu, informaci o průběhu činností v roce 2023. 

K tomuto bodu nebyla žádná diskuze. 

 

2.2 Majetkoprávní operace – ukončení smlouvy o souboru nájmu nemovitých věcí 

č. OS202101592 (Bazén Liberec, s.r.o.) 

Mgr. Židek, MPA, shrnul obsah materiálu. V souvislosti s uzavřením městského plaveckého 

bazénu z důvodu jeho plánované rekonstrukce, bude ukončena Smlouva o nájmu souboru 

nemovitých věcí č. OS202101592 se stávajícím nájemcem - společností Bazén Liberec, s.r.o., a to 

dohodou ke dni 30. 4. 2024. 

K tomuto bodu nebyla žádná diskuze. 

 

3. Různé 

Ing. Příhoda uvedl problematiku DPP, spojenou s novými legislativními změnami a jejich 

následnými dopady na sportovní organizace (povinnost řešit příplatky za práci o víkendech 

a svátcích, nárok na výplatu poměrné části dovolené i v případě DPP,  dopady na odvody daňové 

a v určitých případech i sociální a zdravotní, problematika povinnosti odvodů a jejich evidence, 

významně vyšší administrativní zátěž na zaměstnavatele). Součástí každé dotace je rozpočet a ten 

je dělen na dílčí oddíly. Jedním z těchto oddílů jsou i osobní náklady, ve kterých jsou právě řešeny 

odměny trenérů ve formě DPP. V případě přechodu odměňování trenérů na OSVČ by měly být 

tyto odměny řešeny v oddílu služby.  I přesto, že se finance nezmění a využití financí zůstává 

shodné, dochází však díky uvedené změně ke změně rozpočtu. Dotázal se, jak bude na tuto změnu 

nahlíženo. 

Následovala krátká diskuze k tématu změny u DPP. Poté Ing. Vytiska požádal Ing. Příhodu 

o písemné zaslání dotazu k problematice DPP a jeho vztahu k dotacím na odbor majetkové správy 

a sportu.  

Ing. Příhoda shrnul závěry ze zasedání krajského Výboru pro tělovýchovu a sport, který 

odsouhlasil navýšení financí u programu na pravidelnou sportovní činnost dětí a mládeže o 8 mil. 

Kč a zároveň navýšení financí u programu na podporu infrastruktury malých projektů. 

Mgr. Balašová zmínila poskytnutí dotace na festival Sportfilm ve výši 150 000 Kč od Národní 

sportovní agentury. 

Mgr. Židek informoval o vypsání 3 nových výzev Národní sportovní agenturou. Do výzvy č. 6 

bude opětovně podána žádost na rekonstrukci atletického stadionu. 
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Mgr. Zákoucký se dotázal, zda bude také podána žádost o dotaci na rekonstrukci atletického 

stadionu do dotačního programu Libereckého kraje. V této o věci hovořil s Ing. Karbanem 

i v souvislosti s dokumenty, které jsou potřebné k žádosti doložit. 

Mgr. Židek, MPA, podání žádosti potvrdil. 

 

4. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byla přizvána zástupkyně spolku Šerm Liberec z.s., Andrea Kulíková. 

A. Kulíková krátce zmínila historii klubu od roku 1945 a doplnila, že se jedná o sport olympijský. 

Od roku 2016 mají zázemí ve Vratislavicích nad Nisou, následně zmínila problém s hledáním 

vhodného prostoru pro jejich sportovní činnost. V klubu je aktivně závodících 45 dětí, ostatní děti 

mají zájem pouze o trénování, klub má 5 stálých trenérů, v současné době trénují kordem 

a fleretem. Dále hovořila o frekvenci a způsobu tréninků, přípravě a využívání tělocvičny a bazénu. 

Klub pořádá soustředění, turnaje, soutěže - Ještědský kalíšek, Liberecký Kord, Babylon cup, 

pořádali též MČR. Jejich úspěchy jsou medailová a přední umístění v soutěžích. A. Kuklíková též 

popsala cenu fair play udělenou Českým šermířským svazem, kterou získala jejich svěřenkyně. 

Klub preferuje dobré vztahy mezi členy, důležité jsou pro ně děti a vzájemná podpora. Roční 

příspěvek na 1 dítě/člena činí 6 000 Kč, příspěvky mají formou dotací od města Liberec 

a Libereckého kraje. 

Ing. Vytiska požádal o stručné písemné doplnění informace o financování klubu. Následně 

poděkoval zástupkyni spolku Šerm Liberec z.s., za účast na jednání a provedení prezentace. 

Na jednání byl přizván zástupce spolku Bruslařský klub Variace Liberec, z.s., Petr Mácha. 

P. Mácha shrnul historii klubu od dob jeho vzniku. Následně hovořil o dosažených úspěších  

v soutěžích ČP, na MČR, získaných medailích a předních umístěních.  Klub má celkem 152 členů, 

7 trenérů. Tréninky se skládají z 11 hodin na ledové ploše a 9 hodin mimo ni, pořádány jsou i kurzy 

pro veřejnost, kategorie jsou rozděleny dle věku a výkonnosti. Pořádají také různé soutěže, např. 

Turnovsko–Ještědskou brusli, speciální závody typu MČR aj.  

Následně pan Mácha nastínil průběh sezóny a její náklady – jak klubu (pronájmy, trenéři, pojištění 

atd.) tak náklady rodičů (cca 250 000/dítě). Zmínil též spolupráci se SFM, SML, Městem Turnov, 

Městem Görlitz, Libereckým krajem a Českým krasobruslařským klubem. Dále hovořil 

o prováděném náboru dětí a vysoké finanční náročnosti toto sportu. Na závěr hovořil o financování 

a poskytovaných dotací. 

Ing. Vytiska poděkoval zástupci spolku Bruslařský klub Variace Liberec, z.s., za účast na jednání 

a provedení prezentace. 

 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 17.20 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý 23. 4. 2024 od 16:00 hodin (místo 

jednání bude dodatečně upřesněno). 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 22. 3. 2024. 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r., předseda Výboru pro sport 

 

 


